
hei,
et annet spm.:
-hvor langt sør skal høyspenten flyttes, når skal den flyttes, og hvem bærer kostnaden?
mvh t.eide

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Torbjørn Eide
Sendt: 29. november 2007 17:22
Til: 'eirik.lind@byggeplaner.no'
Kopi: 'bjornar.groven@bjugn.kommune.no'; 'postmottak@bjugn.kommune.no'
Emne: sight/valstad

Hei,

Viser til ditt brev.

Jeg er noe overrasket over at det kommer nye forsøk på å utvide hyttefeltet.

Brevet fra kommunen fra en tidligere runde viser med klarhet at man mener det er nok hytter i området. Se vedlegg.

Det kan ikke være slik at eksisterende hytte/tomte-eiere aldri kan vite når feltene er ferdig utbygd. Med andre ord, man 
må ha en viss forutsigbarhet når man invester så vidt mye i fritidsbolig.

Sammen med med Bakkan-Wahl og Innstrand hytteområder vil det tilsammen utgjøre rundt 40 hytter på dette relativt 
begrensede området. Kort sagt, området tåler ikke mere.

Kråkberget bør benyttes til ferdselsområde for hytteeiere og lokalbefolkning. De andre områdene på Valsneset, 
Bakkavarden, Haraberget, Bangvalen, og Ytterneset er allerede opptatt med hytte-tomter, steinbrudd, skytefelt og 
industriområde. Derfor må etter min mening Kråkberget, som den eneste uberørte høydedraget i området, spares.

Jeg har noen spørsmål til deg:

1) har du kjøpt det omsøkte området av grunneier?

2) ser du er jordskiftekandidat. Opererer du som privatperson i denne saken?

3) hvordan er den videre saksgang?

4) er dette den eneste muligheten til innsigelser?

Mvh Torbjørn Meier Eide
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